
 

                                                                                                           

 
 

Bestyrelsesmøde d. 23-6 kl. 19.00-21.30 
på Munkgaard   

 
Deltagere: 
Jesper – Bestyrelses formand 
Carsten – Bestyrelses medlem 
Niels - Bestyrelses medlem 
Mette L – Personale repræsentant 
Mette S – Pædagogisk leder 
Jesper – Pædagogisk leder 
Bjarne – Institutionsleder 
  
 

1. Orientering Bjarne 

• Vi er i gang med at ansætte nye medhjælper rundt i afdelinger, bl.a. en flyvervikar til alle afdelinger. I 

morgen har vi afsættelses samtaler til Hulen og evt. flyver til Søndergård. Siden 1.7.21 frem til 1. 

september har vi ansat 11 nye medhjælper. 

• Der blev tilbage i juni måne lavet en APV og resultatet af APV vil blive gennemgået med personalet på 

personalemøde den 1. september. Svarerne fra APV’en fortæller os, at Børneuniverset har et godt 

arbejdsmiljø og personalet er godt tilfreds       Ud fra APV’ens svar at det fysiske arbejdsmiljø, vil vi 

sættet fokus på løfteteknikken blandt personalet i vuggestuen og de mindst børnehavegrupper, der 

vil komme en ergoterapeut ud og underviser personalet i de rigtige løfteteknikere og stillinger.  

• På onsdag får vi besøg af udvalgsformand Anne-Mette Bang Rasmussen og vores direktør Louise 

Raunkjær. Besøget starter på Munkgård 

 

 

2. Orientering Jesper Rytter, Formand 

• Jesper har været rundt og høre ved forældre om, hvordan forældregrupperne oplever at have deres i 

Børneuniverset. Jesper har kun hørt gode fortællinger, om mødet med personalet/institutionen og 

forældrene er trygge ved at institutionen/personalet/ledelsen. Dog kan man fornemme på flere 

forældre, at de har været lidt spændt på overgangen mellem Medium-Hulen og Hulen-Skolen. 

 

3. Orientering Mette L 

• Begge medium gruppen er glad de ro der kommet i gruppen efter ældste børn er flyttet i Hulen. De 

ser frem imod at være en gruppe igen, efter opdeling i foråret. 

• Hulen kæmper med at få en struktur op og køre. 

• Fragglerne har en fælles formiddag om måneder, bl.a. for at gøre overgangen mellem mini og medium 

lettere. 

• Grupperne er ved at starte op på temaet ”hvem er jeg” 

• Mini Fragglerne har fået mange nye børn hen over sommer 

• Alle afdelinger er ved at køre både nye medhjælper og børn ind i rutiner/strukturen i den enkelt 

gruppe. 

• Alle afdelinger er meget glade for, at de må besøge hinanden igen på tværs at stuerne/husene. 

 

4. Økonomi  

Corona økonomi Bjarne 

• Vi har et underskud på 974.000 i Corona udgifter, vi ved ikke pt. hvor meget vi får retur fra Herning 

kommune/regering. 

• Vi har fået 262.000 i et engangstilskud til pædagogisk løft, de vil primær blive brugt på pædagogtimer. 

Og lidt på nye pædagogiske indkøb.  

 



• Vi har 233.000 som er en overførelse fra 2019 

Alm Økonomi Bjarne 

• Vi lander på et nul 

 

5. Børn i BU  

• Der er mange tilflytter og vi har fyldt i vores vuggestue 

• Vi er i dialog med skolen og placeringen af børn, fremad rettet. 

 

6. Corona Ledelse  

• Stuerne må begynde at åbne og lukke sammen og tage på ture sammen, men vi i Corona-

bemandingen frem mod sommerferien. Vi åbner op for at personalet må holde pause sammen. 

• Vi åbner op for at holde forældrekaffe igen, ca. En gang om måneden pr. hus/stue  

• Personale arrangement er udskudt på ubestemt tid  

• Vi vil skynde os langsomt med at åbne op. Vores forældre og mange personale er stadig ikke 

vaccineret. Vi vil lave tilpasninger i det enkelte hus så det giver mening for børn/forældre og 

personale. 

•  Vi har mange tilmeldte børn i sommerferien og arbejdsplaner har i nogle uger været lidt udfordret på 

antallet af personalet, men med vikar og nyansættelser når enderne sammen    

  

7. Skrivelse til kommunen Jesper Formand 

• Vi er i dialog med Herning kommune omkring vores bygninger og kommende 0. klasse, der er mange 

børn, der gerne vil gå på Snejbjerg skole efter sommerferien 2022. Hvordan bliver der plads til alle 

børn på skolen? 

• Jesper orienterer fra mødet med Bo og Bibi før sommerferien. Der kom ikke så meget ud af møder. Bo 

og Bibi m.fl. venter på den rapport, der skal udarbejdes næste år om pronosserne på børneantal i 

Snejbjerg. 

• Louise (direktør) og Preben Siggård kommer og besøger Bjarne og Brian den 30. august til møde 

omkring problematikken ang. det stigende børneantal.  

 

 

8. Forældremøde /Valg  

• 15. september kl. 19.00 på skolen er der valg til bestyrelsen, vi mangler 2 i bestyrelsen. 

• Vuggestuen vil holde forældremøde og orienterer om deres dagligdag samme aften på skolen (ca. 

19,30-20,30) 

• Konstituerende bestyrelsesmøde den 15-9 efter forældremødet? 

• Jesper Rytter, laver formandsberetning 

• Carsten og Mette Schou Krabbe tæller stemmer 

• Niels og Jesper fortæller proceduren for valget. 

 

Hvem er på valg  

• Jesper og Niels vil gerne genopstille 

• Jakob er på valg genopstiller? 

• Vi ønsker flere kandidater, der ønsker at stille op til bestyrelsen  

 

9. Punkter til næste møde? 

• Vi sætter datoen for næste bestyrelsesmøde den 15. september, når den nye bestyrelse konstitueres.   

 

 

 



 

 


